
A U14, Begino sorprèn i Moreno confirma un debut daurat.

Els més joves del Borrufa 2014, en aquesta segona jornada del Trofeu Borrufa 2014, van disputar un eslàlom en el qual 
Juan Cruz Begino (ARG1) i Candelaria Moreno (AND1) van ser els més ràpids.
Begino va sorprendre en la segona mànega a Mikel Linacisoro, vencedor en aquesta especialitat la temporada passada, 
mentre que l’andorrana Candelaria Moreno, en el seu debut en el trofeu, va aconseguir un clar triomf en lluita directa amb 
l’holandesa Kiara Derks i la russa Alexandra Karachun que van completar el podi final de l’esmentat eslàlom U14F. La 
belga Julie De Leeuw, la més ràpida en la primera mànega, va quedar molt despenjada en la segona, acabant sisena.
Com queda dit, entre els nois, Linacisoro i Begino van mantenir un duel al límit fins a l’últim metre de la competició. La 
primera mànega la van acabar amb només 11 centèsimes de diferència entre tots dos. A la recta final de la jornada va ser 
l’esquiador argentí el que va saber controlar millor els nervis.

Servei de premsa.
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La representant de la delegació d’Andorra, Candelaria Moreno, aconseguia arrodonir un excel·lent debut en el Trofeu 
Borrufa, aquest era el seu comentari al final de l’eslàlom: És la primera vegada que competeixo en el Borrufa, l’any 
passat vaig fer d’obridora, i estic molt contenta amb la medalla d’or aconseguida. A l’eslàlom em trobo molt fort, 
estic molt contenta sobretot perquè la competència ha estat molt intensa entre diverses esquiadores.

Un decebut Mikel Linacisoro, amb la medalla de plata al pit, ens va comentar: A la primera mànega he estat molt 
còmode en el traçat però en la segona no he estat tan encertat. La veritat és que aquest any no he esquiat massa, 
em dedico més a l’escalada, de tota manera el triomf l’he tingut molt a prop i se m’ha escapat.

Quant als esquiadors de la representació andorrana cal esmentar la sisena plaça de Bartomeu Gabriel, que va quedar 
fora de les medalles després d’aconseguir la quarta plaça en la primera baixada. Albert Martí es va situar just darrere de 
Gabriel , concretament a 14 centèsimes.

L’estat de la pista també ha estat motiu de comentari entre els participants en aquest eslàlom. L’opinió generalitzada era 
que, malgrat no estar en perfectes condicions, estava millor que en la jornada anterior, l’estat de la neu segueix sent molt 
tou i la formació de sots és inevitable. La climatologia si que ha estat més favorable durant la disputa sobretot de la primera 
mànega, a mesura que avançava el dia el vent, que durant el lliurament de premis era molt fort, ha reduït la visibilitat de 
manera notable.


